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BR.0012.7.8.2017 

Protokół 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, które odbyło się w dniu 28.08.2017 roku w 

sali konferencyjnej Ratusza Miejskiego w Kole. Posiedzeniu przewodniczyła Izabela 

Nuszkiewicz – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. W posiedzeniu udział 

wzięło 6 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Lista stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca otworzyła posiedzenie, powitała gości i członków Komisji, następnie 

przedstawiła porządek posiedzenia, którego tematem była: 

1) Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/203/2008 Rady 

Miejskiej w Kole z dnia 27 czerwca 008 r. w sprawie regulaminów zasad i trybu 

korzystania z gminnych obiektów użyteczności publicznej – Środowiskowej Hali 

Widowiskowo-Sportowej przy ul. Szkolnej 2B w Kole oraz Stadionu Miejskiego przy ul. 

Sportowej 12 w Kole. 

2) Analiza projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Marii 

Konopnickiej w Kole. 

3) Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała by punkt 2 proponowanego porządku 

posiedzenia omówić jako punk 1.  

 

Ad. 2 Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Marii 

Konopnickiej w Kole przedstawiła Pani Katarzyna Michalak Naczelnik Wydziału Oświaty. 

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt 15 ustawy o samorządzie gminnym oraz Rozporządzenia 

Ministra Edukacji Narodowej w sprawie szczegółowej organizacji publicznych szkół i 

publicznych przedszkoli i warunków organizowania kształceni, wychowania i opieki dla 

dzieci i młodzieży niepełnosprawnych, niedostosowanych społecznie i zagrożonych 

niedostosowaniem społecznym. Z dniem 1 września 2017 roku zmienia się nazwę Szkoły 

Podstawowej Nr 3, nadając nazwę Szkoły Podstawowej Nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi, 

również zmianie ulega akt założycielski Szkoło. Nadrzędnym celem Szkoły jest wspieranie 

rozwoju wszystkich uczniów zdrowych i niepełnosprawnych. Prowadzona wieloletnia 

działalność w realizacji uczenia w oddziałach integracyjnych jest zgodna z obowiązującym 

prawem oświatowym. W Szkole prowadzonych jest 7 oddziałów integracyjnych, w których 

uczy się 25 uczniów z orzeczeniami o potrzebie kształcenia specjalnego. Placówka posiada 

wysoko kwalifikowaną kadrę pedagogiczną oraz stosowne sale terapeutyczne i ich 

wyposarzenie. 

Radna Izabela Nuszkiewicz zapytała ile placówek posiada klasy integracyjne i jakie 

korzyści zapis w nazwie szkoły przyniesie wprowadzona zmiana? 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że na terenie Miasta żadna inna szkoła nie posiada klas 

integracyjnych. Korzyści wypływają z dostosowania sal do nauki i wykwalifikowana kadra 

nauczycielska. 
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Na posiedzenie przybyła radna Teresa Brzoska powiększając liczbę członków Komisji 

biorących udział w posiedzeniu do 7 osób. 

 

Pani Grażyna Trocińska Dyrektor Szkoły dodała, że klasy integracyjne istnieją od 15 lat. 

Szkoła bierze udział w wielu projektach i dodanie do nazwy szkoły Oddziały Integracyjne 

ułatwi realizację w pisaniu projektów i pozyskiwanie środków na realizację zadań. Szkoła 

nawiązała współpracę z Fundacją z możliwością wyjazdu dzieci na turnus rehabilitacyjny i tu 

należało wyjaśnić, że Szkoła posiada oddziały integracyjne. W chwili otrzymania nazwy 

Szkoły z Oddziałami Integracyjnymi już takich wyjaśnień nie trzeba będzie zamieszczać we 

wniosku. 

Radna Teresa Brzoska zapytała, czy nadanie szkole nazwy integracyjnej uniemożliwi 

powstawanie w innych szkołach klas integracyjnych. 

Pani Naczelnik uważa, że nie należy rozdrabniać powstania klas  integracyjnych, gdyż to 

uniemożliwi zapewnienia wykwalifikowanej kadry nauczycielskiej. 

Pani Burmistrz nadmieniła, iż należy skierować wszystkie środki finansowe dla jednej 

placówki, gdyż wówczas jest łatwiej przygotować nauczycieli w tym kierunku by pomóc 

dzieciom w przekraczaniu barier. 

   

 

Ad. 1 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/203/2008 Rady Miejskiej 

w Kole z dnia 27 czerwca 2008 r. w sprawie regulaminów zasad i trybu korzystania z 

gminnych obiektów użyteczności publicznej – Środowiskowej Hali Widowiskowo-Sportowej 

przy ul. Szkolnej 2B w Kole oraz Stadionu Miejskiego przy ul. Sportowej 12 w Kole 

przedstawił p.o Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Jarosław Kawka. Złożony 

projekt uchwały zawiera zmianę godzin funkcjonowania Stadionu Miejskiego, który w 

obecnej chwili był czynny od listopada do końca lutego. W tym okresie brak zainteresowania 

i korzystania z obiektu, wartym podkreślenia jest również fakt, że w tym okresie nie czynny 

jest kompleks boisk Orlik 2012. Bez przedmiotowym staje się fakt przebywania pracowników 

na obiekcie w ustalonych w uchwale z 2008 roku godzinach otwarcia. W tym okresie 

występuje znaczne natężenie prac na Hali Widowiskowo-Sportowej, która posiada szerszą 

gamę zajęć. Z tego też powodu tych pracowników można przesunąć na Halę poprawiają 

jakość usług. W zapisach obowiązującej uchwale Stadion jest otwarty w okresie zimowym tj. 

w miesiącach listopada – lutego od poniedziałku do piątku w godzinach od 7.00 – 22.00 i 

soboty, niedziele i święta w godzinach od 10.00 – 18.00. Zmiana zapisu polegać będzie na 

otwarciu obiektu od poniedziałku do piątku tylko w godzinach od 10.00 – 18.00. 

Radna Elżbieta Tamborska zapytał, jeżeli w okresie zimowym aura pozwoli na otwarcie 

Stadionu, to na jakiej zasadzie będzie to dokonane. 

Pan Jarosław Kawka odpowiedział, że prawo pozwala na otwarcie, czy zmianę czasu 

otwarcia, natomiast większym problemem byłoby skrócenie czasu funkcjonowania zawartego 

w regulaminie. Już tak niejednokrotnie bywało, np. przy imprezach masowych, gdzie ten czas 

jest wydłużany. 
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Ad. 3 Sprawy różne – brak. 

 

Opinia Komisji: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Marii 

Konopnickiej w Kole Komisja zaopiniowała pozytywnie przy 6 głosach za i 1 gósie 

wstrzymującym się.  

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/203/2008 Rady Miejskiej w 

Kole z dnia 27 czerwca 008 r. w sprawie regulaminów zasad i trybu korzystania z 

gminnych obiektów użyteczności publicznej – Środowiskowej Hali Widowiskowo-

Sportowej przy ul. Szkolnej 2B w Kole oraz Stadionu Miejskiego przy ul. Sportowej 

12 w Kole Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przy 7 głosach za. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 
Przewodnicząca  

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

        /Izabela Nusazkiewicz/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała 

J.B. – Biuro Rady 

 


